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ČESKO: Ministr Prymula se nechal slyšet, že se chystá testování celého národa. Pokud ani po tomhle
to některým nedochází, pak nechť odhlásí předplatné na tisk, přestanou čít zprávy a cestou do
otroctví si vyzvednou odklad o absolvování inkluzivního vzdělání.

Tu zprávu najdete ve vícero médiích. A teď něco k prováděcí technice, protože dnes, více než kdy
jindy, platí, že jakékoli myšlení je pro udržení systému nebezpečné. V informační době je pro elity
nejdůležitější odvrátit pozornost mas od skutečných problémů a ohlupovat je.

Všimněte si, že v podstatě ihned dodal, že to testování bude dobrovolné. Jenže neregistroval jsem, že
by se rozpoutal masivní spor mezi odpůrci a příznivci, kdy jádrem diskuze by se obrazně řečeno stala
věta … není to tak špatný, testování bude dobrovolné. No nic, návnada nezabrala, tak jedem dál.
Hned následuje další oznámení o zpřísnění opatření likvidující ekonomiku. A určitě zcela jistě
náhodou opomenul zmínit, že do obchodu jen ve dvou nebo max. rodič-1 a rodič-2 spolu s dětmi od
náhradních matek. Takové drobné opomenutí, taková prkotina … že? Jenže tady už návnada zabrala
a všichni se pohoršují, jak na tohle mohl zapomenout? … vždyť je to zásadní omezení na svobodě … a
podobné kecy. Vše nasvědčuje, že manévr na odvrácení pozornosti davu je zatím úspěšný.

Od čeho je potřeba odvrátit pozornost? Pořád nic? Zopakuji větu – bude zapotřebí otestovat celý
národ. Nic? Tak jinak – bude třeba otestovat 10 miliónů obyvatel ČR. Přihořívá? Správně, ta zpráva
totiž má znít – bude třeba nakoupit 10 miliónů testů na COVID. A co čert nechce, bohužel máme hen
ten núdzový stav, kdy se na cenu až tak moc hledět nebude a na nějaké výběrové řízení také ne,
protože … protože hrůzostrašný COVID (který tak úspěšně medializujeme) a okamžitá záchrana
zdraví je přece více než nějaký ušmudlaný mrzký peníz. Uvědomte si, že Prymulovi je šuma-fuk, zda
bude testování dobrovolné nebo povinné. Ty testy klidně mohou skončit v koši stejně jako v minulosti
jiná “nezbytně potřebná” vakcína. Jeho pozornost a starost o testování začíná objednávkou a končí
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proplacením faktury.

Už chápete proč jsou všichni (i odborníci) s jiným názorem úhlavní nepřátelé, které je třeba za
každou cenu umlčet nebo alespoň nepustit do médií? Pro tento manévr by byla naprostá katastrofa,
kdy se prosadilo, že se budou sledovat jen zemřelí na COVID, zemřelí s COVIDEM, důvodně
hospitalizovaní (nikoliv ze sociálních důvodů) a testovaní na COVID s příznaky – a to vše vztaženo k
populaci ČR, tedy 10 mil. občanů. Zkrátka, vynechali by se ti bezpříznakoví a ze sociálních důvodů
“ubytovaní” v nemocnicích. Velice rychle bychom totiž mohli dojít k číslům, která by byla menší, než
čísla z jiných pohrom, kvůli kterým se ekonomika nerabuje. Naplánovaný byznys by tak byl v
troskách.

Takže, když to shrnu – máme na postu ministra, který má vědecké názory velmi pružné,
ohodnoceno na stupnici pružnosti to možná bude už celý “1 Kalousek”. Jestliže při prasečím moru
označil nošení roušek za nesmysl a řekl proč, pak v okamžiku, kdy je na pozici, ze které může velmi
razantně promluvit od koho a v jakém počtu se roušky budou nakupovat, pak se roušky stávají
prvořadou a nezbytnou ochranou. Máme na postu ministra člověka, pro kterého je jeho osobní
vedlejší příjem 1 mil. Kč pod rozlišovací schopností a ani neví, za co to vlastně bylo. Máme ministra,
který podnikal ve zdravotnictví a jeho dcera i stále podniká. Máme ministra, který, když povýšil ve
státní hierarchii, tak si ihned běží zřídit živnost v oboru svého působení ve státní správě. Máme
ministra, který vykázal za přednášky a konzultace cca 30 mil Kč a nadstandardní finanční úspěšnost
firmy jeho dcery kopíruje dobu jeho působení na postu ředitele významné nemocnice. A právě takový
člověk v podstatě rozhodl o “nutnosti” otestovat celý národ, přesněji o záměru nakoupit min. 10 mil
testů. Něco mi říká, že za nějaký čas čekají p. Prymulu odborné semináře a přednášky s honoráři v
řádu desítek mil. Kč.

Pokud k výše uvedenému přidáme, že dopředu byl ustanoven nemyslitelný deficit státních financí v
řádu stovek miliard, aniž by bylo jasné, za co se vlastně bude utrácet, že byly umlčeny “nevhodné”
odborné názory, vyhlášen nouzový stav a tím vyloučeno konání výběrových řízení a kontroly
nákupních cen, pak situace nápadně připomíná megatunel skvěle organizované mafie. Za této
situace je naprosto logické omezení sdružování občanů – v hospodách jen do 20.00, u stolu jen 4 a
větší akce utrum. Tady nehledejte zdravotní, ale bezpečností důvody – za jakoukoliv cenu rozdrobit a
zneschopnit a nedovolit zorganizovat opozici k probíhajícímu rabování rozpočtu.

Pro všechny bez rozdílu, zda jste příznivci nebo odpůrci Prymuly, Babiše atd. – v přímém přenosu
jste se dívali na přípravy a nyní následuje přímý přenos doslova rabování státní kasy. Takže si
pomalu chystejte peněženky, někdo to celé bude muset nakonec zaplatit. A buďte si jistí, že ti nahoře
to nebudou. Klidně se podívejte na dostupné údaje Babišovic impéria – v souhrnu skupina druhého
nejbohatšího chlapa do státní kasy nepřispívá, ale ve stamiliónech čerpá. Proto je taky druhý
nejbohatší.

Na pořadu dne je bezprecedentní přesun bohatství směrem k několika málo vyvoleným a s tím
související bezprecedentní ožebračování těch dole. Jejich majetky budou za babku skupovány z peněz
o které je ti vyvolení obrali.

Podíváme-li se do historie, pak první snahu o celostátní byznys měl asi Autocont spolu s (tehdy)
Eurotelem. Jednalo se o tunel s názvem “Internet do škol”. Žabaři, jednak nebyli schopni prosadit
předražené dodávky do všech škol a taky to nestihli během volebního období, ve kterém
“přesvědčovali o správnosti” rozhodující politiky. Pamatuji, jak opoziční Buzková do toho “šila” co
mohla a správně poukazovala na přemrštěné ceny. Ale po volbách se s ní sešli a pamatuji na její
vyjádření, když jednání, nyní už jako vládní politik, opouštěla – přesvědčili mě, že ceny nejsou
přemrštěné … nebo tak nějak to řekla. Zkrátka Internet do škol dostal zelenou a bylo. Celkem by mě
zajímalo, kolik nul to přesvědčení obsahovalo. A mám to v paměti z toho důvodu, že akce šla lehce
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kolem mě – ono totiž třeba jen server, který byl součástí konfigurace, byl násobně předražen. A proč
to vím, no, jednak je to má profese a druhák v té době jsme nabízeli stejně morálně zastaralý
značkový server, ale výkonnější, dvoujádrový a … a nemohli jsme ho udat za 20.000,. Kč. Ovšem
Autocont horší server s úsměvem fakturoval za částku blížící se 100.000,- Kč a to v množství větším
než malé.

Celkem kreativně k problému celostátního byznysu přistoupil nejbohatší Čech – a to přes jeho
pojišťovnu, resp. povinné ručení. Tady už je vidět jistá schopnost – povinné ručení je jednak ze
zákona povinné s brutálními sankcemi a druhák “správně” nastavené, protože generuje miliardové
zisky. Důsledek pak je, že pokud si koupíte starou vránu na pojížďky kolem baráku a na pole, tak
klidně za auto s nákupní cenou 50.000,- Kč budete ročně platit 5.000,- povinného ručení.

Zatím pokus o celostátní testování by mohl být fakt první “čistě” celostátní byznys. Ještě snad stojí za
zmínku připomenout, že to je stále 2. liga. Ta první představuje B. Gatese, který hodlá prodat zatím
neexistující vakcínu celému světu. A znalci jeho historie mohou vidět jistou paralelu – na začátku
Windows byla schopnost Gatese přesvědčit IBM, že něco má. Neměl samozřejmě nic, do začátku jen
zkopíroval a navázal na DOS, který ovšem nebyl jeho. Byla z toho pře, ale urovnal to nemalý obulus v
době, kdy už z toho prvotního podvodu měl slušné zisky a byl nezastavitelný. Nyní jede podle
stejného scénáře – vakcínu nemá, ale to mu nebrání uzavírat dohody na dodávky …

Úvaha na závěr – domnívám se, že je nejvyšší čas z vlastenecky smýšlejících lidí ustanovit něco jako
“Výbor na obnovu ekonomiky” a jasně deklarovat, že organizátoři, spoluorganizátoři a osoby
profitující budou ti, kteří v prvé řadě ponesou náklady rekonstrukce toho, co zničili.
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